




موضوع عن healthy lifestyle   الحياة الصحية بالانجليزي مترجم

[bookmark: _GoBack]Physical health is one of the blessings that we all have to preserve, and that is through food and a healthy and healthy system, which is what we will address during our topic for today about the importance of a healthy healthy life on our lives as well as our constructive path.

الترجمة: إنّ الصحة الجسدية هي من النعم التي علينا جميعًا المحافظة عليها، وذلك يكون بالغذاء والنظام الصحي السليم والمعافى، وهو ما سنتناوله خلال موضوعنا لليوم عن أهمية الحياة الصحية السليمة على حياتنا وكذلك مسيرتنا البنائية.

مقدمة موضوع عن  healthy lifestyle  بالانجليزي 




God Almighty has blessed us with many blessings that we praise Him for, and perhaps the most beautiful of these graces is health and wellness, which accompanies our days so that we may become sound in thought, as it is said that a healthy mind resides in a healthy body, but with the abundance of artificial foods and drinks, physical health has become in decline. It is noticeable that the lack of reliance on healthy food causes the body to lose its iron and vitamin stores, so that health regresses backwards with it, so that health is one of the human wealth and it is a trust and a right that we have to preserve, and our preservation lies in following healthy food because of its great benefit to the body.

الترجمة: لقد منّ الله تعالى بنعمه العديدة التي نحمده عليها فضلا وثناءً، ولعلّ أجمل هذه النعمة هي الصحة والعافية، التي ترافق أيامنا لنغدو بها سليمين الفِكر، حيث كما يقال بأنّ العقل السليم في الجسد السليم، ولكن ومع كثرة توافر الأطعمة والمشروبات الاصطناعية أصبحت الصحة الجسدية في تراجعٍ ملحوظ، فقلّة الاعتماد على الغذاء الصحي يجعل الجسد يفقد مخزونه الحديدي والفيتامين، لتتراجع معه الصحة أدراجًا للوراء، حتى أنّ الصحة هي من ثروات الإنسان كما وأنها أمانةٌ وحق علينا الحفاظ عليها، وتكمن محافظتنا من اتبّاع الغذاء الصحي السليم لما له من فائدةٍ كُبرى على الجسد.

عرض موضوع عن healthy lifestyle بالانجليزي 

A healthy person’s life begins when he realizes the importance of paying attention to healthy and integrated food for the safety of the body, as many are foods that are beneficial to physical health as well as physical fitness and vitality. It should be noted the benefit of fresh vegetables and fruits, as they are one of the foods that must be included in our healthy diet on an ongoing basis, to be an alternative to foods that, despite their delicious flavors, bring great harm to the health of the body, and it is unfortunate that they have become food for the majority of people around the world, Few are aware of its danger in the long run.Obesity now acquired is only caused by the distance from healthy food and its replacement with fatty foods, quick to prepare easily. To maintain physical health, first we must realize the importance of healthy food, which is represented by fresh vegetables and fruits, as well as sports. Healthy practices that help fitness, maintain the body and its safety, as well as stimulate blood circulation, which with it the activities of the mind are renewed, and a healthy healthy life is reflected on the freshness and purity of the skin, which is often a focus of attention for thin females, so we all have to choose our healthy diet carefully And we stay away from what brings us harm and harm, so that we can enjoy sound physical and mental integrity.

الترجمة: تبدأ حياة الإنسان الصحية عندما يُدرك مدى أهمية الانتباه للغذاء الصحي والمتكامل لسلامة الجسد، فعديدةٌ هي الأغذية التي تعود على الصحة الجسدية بالعافية وكذلك اللياقة البدنية والحيوية، حيث مع سلامة الصحة الجسدية تنعكس على الصحة العقلية الذي يُعتبر الأساس في بناء الإنسان ومتابعة أعماله ونشاطاته، فهنا لا بُد من الإشارة لفائدة الخضراوات والفواكه الطازجة، فهي من الأغذية التي يجب أن تدخل في نظام غذائنا الصحي بشكل مستمر، لتكون بديلةً عن الأغذية التي وبرغم نكهاتها اللذيذة إلّا أنّها تعود على صحة الجسد بالضرر الكبير، ومن المؤسف بأنّها باتت غذاءً لغالبية الأشخاص حول العالم، فالقليل من هم مدركين خطورته على المدى البعيد، فما السمنة المكتسبة الآن إلّا أسبابها البُعد عن الغذاء الصحي واستبداله بالأغذية الدسمة، سريعة التحضير بسهولة، فللمحافظة على صحة جسدية، أولا علينا أن ندرك مدى أهمية الغذاء الصحي الذي يتمثل بالخضراوات والفواكه الطازجة، وكذلك الرياضة فهي من الممارسات الصحية التي تساعد على اللياقة، والمحافظة على الجسد وسلامته، وكذلك تنشيط للدورة الدموية والتي معها تتجدّدُ نشاطات العقل، كما وتنعكس الحياة الصحية السليمة على نضارة البشرة ونقائها، والتي كثيرًا ما تكون محطّ اهتمامٍ للإناث الرقيقات، لذا علينا جميعًا ان نختار نظام غذائنا الصحي بتأني، ونبتعد عن ما يعود علينا بالضرر والأذى، لننعم بسلامة بدنية وعقلية سليمة.

خاتمة موضوع عن healthy lifestyle   بالانجليزي

Having physical and mental health makes us go through life with vigor and optimism, and despite the work pressures we are exposed to in our lives, we must realize the importance of caring for our health and physical fitness, as it is the basis for achieving happiness, and actively practicing all the details of life.

الترجمة: إنّ الحصول على صحة جسدية وعقلية تجعلنا نخوض غمار الحياة بحيوية، وروح تفاؤلية، وعلى رغم ضغوطات العمل التي نتعرض لها في حياتنا، إلّا أنّه علينا أن نُدرك أهمية الاهتمام بصحتنا ولياقتنا الجسدية، فهي الأساس في تحقيق السعادة، وممارسة كافة تفاصيل الحياة بنشاط.

موضوع عن أهمية healthy lifestyle بالانجليزي مترجم

A healthy lifestyle is one of the basic pillars for achieving human activity and vital fitness, and by adopting a healthy lifestyle, it is positively reflected on mental health, which is the most important in a person’s life path. Through it, a person shows the extent of anxiety, tension and the many pressures he faces during his life, and the most prominent health activities are:

Sleep early, get up early.
Adopting sports as a permanent and continuous daily activity.
Follow a healthy diet.
Do not overcook the food.

ترجمة: إن اسلوب الحياة الصحي هو من الركائز الأساسية لتحقيق نشاط الإنسان ولياقته الحيوية، كما ومن خلال اعتماد اسلوب الحياة الصحية ينعكس الامر بشكل إيجابي على الصحة العقلية التي تّعد الأهم في مسيرة الإنسان الحياتية، فمن الضروري الالتفات لأهمية اتباع الاسلوب الصحي في الحياة، لتكون المنفذ الذي يتخلص من خلاله الإنسان من مدى القلق والتوتر والضغوطات العديدة التي يُواجهها خلال حياته، ومن أبرز الأنشطة الصحية:

النوم باكرا، والاستيقاظ باكرا.
اعتماد الرياضية كنشاط يومي دائم ومستمر.
اتباع النظام الصحي في الأغذية.
عدم الافراط في طهو الطعام. 



